
ACTA

Expedient núm. Òrgan col·legiat

PL/2024/7 EL PLE

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria:

Ordinària

Data i hora:

27 / de juny / 2024

Durada:

Des de les 9:00 fins a les 13:25

Lloc:

Sala de Plens

Presidida per:

VICENTE ROIG TUR

Secretària:

MARIA DOMINGO GARCIA

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Núm. d'identificació Nom i Cognoms Assisteix

***5933** Araceli Colomar Costilla SÍ

***6013** Cristina Ribas Ribas SÍ

***5145** Felicia Bocu Cus SÍ

***4871** Juan Francisco Ribas Vidal SÍ

***4827** Josep Antoni Prats Serra SÍ

***4514** Josep Guasch Roig SÍ

***4111** Juan Cardona Tur SÍ

***5010** María Catalina Serra Sala SÍ

***5638** María Isabel Castellar Carayol SÍ

***5497** María José Ríos Mora SÍ

***4817** María Nieves Bonet Ribas SÍ

***6616** María Presentación Ortíz Far SÍ
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***4059** María Ángeles Marí Suñer SÍ

***5691** Mónica Fernández Campos SÍ

***5680** Pilar Ribas Torres SÍ

***6167** Raquel Ripoll Ramón SÍ

***4414** Vicente Juan Torres Ribas SÍ

***5530** Vicente Roig Tur SÍ

***5461** Vicent Ribas Marí SÍ

***5325** Vicent Xavier Roselló Ribas SÍ

ORDRE DEL DIA

A) PART RESOLUTIVA

1.Aprovació de l'acta de la sessió anterior (Acta de la sessió ordinària de 30 de maig)

2.Expedient 6649/2024. Càrrecs Públics (Dedicacions, Retribucions i Indemnitzacions)Reconeixement 

de la dedicació parcial de la regidora Lourdes Mari Tur.

3.Expedient 6534/2018. Aprovació definitiva de la modificació de l'Estudi de Detall de l'Àrea d'Actuació  

5.20.a,  Es Port  des Torrent,  parròquia de Sant Agustí  des Vedrà,  de les Normes Subsidiàries de 

planejament municipal.

4.Expedient 5371/2024. Plans de Qualitat Ambiental

5.Moció presentada per escrit pel PSOE relativa al campament de Can Raspalls.

6.Moció presentada per escrit pel PSOE sol·licitant que es porti a terme part del segon eix estratègic  

del  Pla  Local  de  la  infància  i  l’adolescència,  en  relació  a  l’oci  i  temps  lliure  del  i  les  nostres  

adolescents.

7.Moció presentada per escrit pel PSOE relativa a la senyalització de la zona del Mirador de Cala 

d’Hort,

8.presentada per escrit per VOX relativa a la recent Llei d'Amnistia

B) ACTIVITAT DE CONTROL

9.Coneixement al Ple dels Decrets d'Alcaldia

C) PRECS I PREGUNTES

10.Precs i preguntes

Amb caràcter  d’urgència el  PSOE presenta una Moció per  condemnar  l’agressió  duta a 
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terme per Gabriel Le Senne el passat 18 de juny al Parlament de les Illes Balears. La votació 

de la urgència es tracta en el punt 9 de la part resolutiva.

A la part B) activitat de control, punt 9 de l’ordre del dia, passa a ser el punt 10 de l’acta, com 

a conseqüència de la votació de la urgència, a la part resolutiva, de la proposta presentada.

A la part C) Precs i preguntes, punt 10 de l’ordre del dia, passa a ser el punt 11de l’acta.

Una vegada verificada per la Secretària la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la 

sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia

A) PART RESOLUTIVA

1.Aprovació de l'acta de la sessió anterior (Acta de la sessió ordinària de 30 de maig)

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

No havent manifestat els regidors ni regidores assistents cap objecció ni rectificació a la 

redacció  de  l’acta  de  la  sessió  ordinària  de  30  de  maig  de  2024,  l’alcalde  la  declara 

aprovada.

Aquest punt es pot consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoact  a  .com/?pleno=20240627&punto=1  

2.Expedient 6649/2024. Càrrecs Públics (Dedicacions, Retribucions i Indemnitzacions) 

Reconeixement de la dedicació  parcial de la regidora Lourdes Mari Tur.

Favorable
Tipus de votació: Ordinària

A favor: 12, En contra: 0, Abstencions: 8, Absents: 1

Vista  la  proposta  que  consta  a  l’expedient  i  que  ha  estat  dictaminada  per  la  Comissió 

Informativa d’Economia, Sectors Productius i Especial de Comptes.

Sotmesa a votació la  proposta per 12 vots a favor (9 del  PP, 2 de VOX i  1  d’UNIDES 

PODEM) i 9 abstencions (7 del PSOE, 1 d’ARA EIVISSA i 1 de la regidora Sra. Marí del PP, 

absent  a la  votació),  és a dir  per majoria  absoluta del  nombre legal  de membres de la 

corporació, s’ACORDA:

PRIMER. Determinar  que  la  Sra.  Lourdes  Marí  Tur,  com  a  Regidora  de  Promoció 

Empresarial i Transports, realitzi les seves funcions en règim de dedicació parcial  del 75% 

per  motiu  de  les  funcions  que  té  encomanades  o  que  li  han  estat  delegades  per  part 

d’Alcaldia.

SEGON. Establir que l’esmentada membre de la Corporació, qui exercirà les seves funcions 

en règim de dedicació parcial, percebrà una retribució anual bruta de 33.000,00 €, i serà 

donada   d'alta  en  el  règim  general  de  la  Seguretat  Social,  havent  d'assumir  aquesta 
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Corporació el pagament de les quotes empresarials que correspongui.

TERCER. Continua vigent la resta de previsions fetes en el Ple del 29 de juny de 2023 (amb 

excepció de la dedicació del Sr. Esteban Marí Torres,  el qual ha deixat de ser Regidor).

QUART.  Publicar de forma íntegra en el Butlletí  Oficial  de la  Província l'Acord del  Ple,  a 

l'efecte del seu general coneixement.

Així  mateix,  estarà  a  la  disposició  dels  interessats  a  la  seu  electrònica  d'aquest 

Ajuntament [http://santjosep.sedelectronica.es].

CINQUÈ. Notificar  aquest  Acord  a  la  persona  interessada  i  al  Servei  de  personal  i 

intervenció perquè en prengui coneixement i efectes.

En el debat i han intervengut el Sr. Alcalde, el Sr. Roselló, del PSOE; la Sra. Colomar, de 

VOX; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent:

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=2

3. Expedient 6534/2018. Aprovació definitiva de la modificació de l'Estudi de Detall de 

l'Àrea d'Actuació 5.20.a, Es Port des Torrent, parròquia de Sant Agustí des Vedrà, de 

les Normes Subsidiàries de planejament municipal.

Favorable
Tipus de votació: Ordinària

A favor: 10, En contra: 9, Abstencions: 2, Absents: 0

Vista  la  proposta  que  consta  a  l’expedient  i  que  ha  estat  dictaminada  per  la  Comissió 

Informativa d’Economia, Serveis Productius i Especial de Comptes.

Sotmesa la proposta a votació per 10 vots a favor del PP, 9 vots en contra (7 del PSOE, 1, 

d’ARA EIVISSA i 1 d’UNIDES PODEM) i 2 abstencions de VOX, és a dir per majoria de vots 

afirmatius, s’ACORDA:

PRIMER.-  Aprovar  definitivament  la  modificació  de  l’estudi  de  detall  de  l’àrea 

d’actuació 5.20.a,  es Port des Torrent,  parròquia de Sant  Agustí  des Vedrà,  de les 

Normes subsidiàries de  planejament  municipal,  presentat  en data  10.10.2018  i  NRE 

2018-E-RE-2733  pel  Sr.  José  Torres  Torres,  amb  NIF  41437394L,  que  actua  en 

representació  de  la  mercantil  INVERSIONES  HOTELERAS  TANIT,  SL,  amb  CIF 

B57411803, i la documentació ambiental presentada en dates 27.11.2018 i 03.07.2019 NRE 

2018-E-RC-15766  i  NRE2019-E-RE-4016  (addenda),  respectivament,  per  la  mercantil 

INVERSIONES HOTELERAS TANIT, SL, que actua en nom propi, i el Sr. José Torres Torres, C
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respectivament, amb les prescripcions imposades en els informes que consten a l’expedient 

i dels quals es donarà còpia juntament amb la notificació.

SEGON.- Notificar el present acord a tots els interessats.

TERCER.- Trametre el present acord i una còpia diligenciada de la documentació aprovada 

a la CIOTUPHA del Consell Insular d’Eivissa per al seu coneixement i als efectes oportuns.

QUART.-  Publicar en  el  BOIB  aquest  acord  juntament  amb  les  normes  urbanístiques 

aprovades definitivament.

CINQUÈ.- Trametre el present acord i una còpia diligenciada de la documentació aprovada 

a l’Arxiu d’Urbanisme de les Illes Balears, per al seu coneixement i als efectes oportuns.

En el debat hi han intervengut el Sr. Alcalde; el Sr. Roselló, del PSOE; la Sra. Colomar, de 

VOX; el Sr. Prat, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent:

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=3

4. Expedient 5371/2024. Plans de Qualitat Ambiental

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Vista  la  proposta  que  consta  a  l’expedient  i  que  ha  estat  dictaminada  per  la  Comissió 

Informativa d’Ordenació i Planificació.

Sotmesa la proposta a votació per 21 vots a favor (10 del PP, 7 del PSOE, 2 de VOX, 1 

d’ARA EIVISSA i  1  d’UNIDES  PODEM),  és  a  dir  per  unanimitat  dels  membres  de  la 

corporació, s’ACORDA:

PRIMER. – DECLARAR els jardins públics municipals com a refugi/reserva de sargantanes. 

Aquesta  declaració  afectarà  a  tots  els  jardins  públics  (tant  a  la  via  pública  com  dins 

d’instal·lacions  públiques)  amb  excepció  dels  escocells,  cossiets  i  cossiols  d’arbres 

individuals.

SEGON. – PRENDRE les mesures necessàries (vegetació adequada, instal·lació de refugis, 

etc.) per a afavorir la presència de sargantanes en aquestes zones verdes i per garantir la 

seva protecció i conservació.

En el debat hi han intervengut la Sra. Bocú, del PP; la Sra. Ribas Ribas, del PSOE; la Sra. 

Ripoll, de VOX; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.
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Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent:

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=4

5. Moció presentada per escrit pel PSOE relativa al campament de Can Raspalls

Desfavorable
Tipus de votació: Ordinària

A favor: 9, En contra: 12, Abstencions: 0, Absents: 0

El Grup Municipal PSOE presenta per escrit la Moció que a continuació es transcriu:

“EXPOSICIÓ DELS MOTIUS

Hem vist amb preocupació com cada vegada més, el campament de Can Raspalls incrementa en 

número d’habitants i com això està també creant un problema social, tant per les persones que allí  

viuen, d’insalubritat i de necessitats essencials, com per les persones que viuen al barri, a més dels 

infants que van a l’escola i a l’institut, tal i com ens han traslladat les distintes APIMAS dels centres.

El consistori, en declaracions als mitjans de comunicació, ha dit que s’estaven estudiant sancions per 

incompliment de diverses ordenances.

Des del grup socialista, pensam que s’ha d’actuar perquè aquesta problemàtica no vagi a més i poder 

així cercar solucions abans de que sigui massa tard.

Tant les persones que malviuen a l’assentament, com els vesins i vesines de la zona, mereixen de tot  

l’esforç i cura de les institucions públiques, sent l’Ajuntament l’administració més propera i la primera 

que hauria d’actuar.

És per tot això, que des del Grup Municipal PSOE de Sant Josep de sa Talaia presentam la següent

PROPOSTA D’ACORD:

1- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es posarà en contacte amb la propietat per instar-la a  

netejar i condicionar el terreny, així com a realitzar totes les accions oportunes que calguin per tractar 

d’aturar l’increment de brutor que augmenta per dies.

2- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia instarà al Govern de les Illes Balears i  al  Consell  a  

col·laborar i cercar una solució per a les persones que ara malviuen a xaboles i tendes de campanya 

en aquell indret.

3- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia oferirà a aquelles famílies i  persones vulnerables un 

allotjament provisional mentre es resolgui aquesta problemàtica.

4- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es reunirà amb les distintes associacions del barri i de  

l’escola i l’institut, per tal d’escoltar de primera mà quins són els problemes que pateixen els infants i  

les persones residents del barri, respecte d’aquesta situació.”
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La  proposta  ha  estat  dictaminada  per  la  Comissió  Informativa  d’Economia,  Sectors 

Productius i Especial de Comptes.

Sotmesa a votació la proposta, que diu:

1- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es posarà en contacte amb la propietat per 

instar-la a netejar i condicionar el terreny, així com a realitzar totes les accions oportunes 

que calguin per tractar d’aturar l’increment de brutor que augmenta per dies.

2- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia instarà al Govern de les Illes Balears i al Consell  

a col·laborar i cercar una solució per a les persones que ara malviuen a xaboles i tendes de 

campanya en aquell indret.

3- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia oferirà a aquelles famílies i persones vulnerables 

un allotjament provisional mentre es resolgui aquesta problemàtica.

4- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es reunirà amb les distintes associacions del 

barri i de l’escola i l’institut, per tal d’escoltar de primera mà quins són els problemes que 

pateixen els infants i les persones residents del barri, respecte d’aquesta situació.

Es rebutja per 12 vots en contra (10 del PP i 2 de VOX) i 9 vots a favor (7 del PSOE, 1 

d’ARA EIVISSA i 1 d’UNIDES PODEM)

En el debat hi han intervengut la Sra. Ribas Torres, del PSOE; el Sr. Alcalde, del PP; la Sra. 

Colomar, de VOX; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent:

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=5

6. Moció presentada per escrit  pel  PSOE sol·licitant que es porti  a terme part  del 

segon eix estratègic del Pla Local de la infància i l’adolescència, en relació a l’oci i 

temps lliure del i les nostres adolescents.

Desfavorable
Tipus de votació: Ordinària

A favor: 9, En contra: 12, Abstencions: 0, Absents: 0

El Grup Municipal PSOE presenta per escrit la Moció que a continuació es transcriu:

“EXPOSICIÓ DELS MOTIUS

Destacar que som municipi declarat Ciutat amiga de la Infància i tenim en marxa el I Pla Local de la 

Infància i l’Adolescència. Dit això i arrel del darrer Ple Municipal Juvenil celebrat el dia 11 de juny de  
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2024, on varem tenir el plaer d’escoltar a adolescents dels nostres instituts, va quedar palès les seves 

demandes en relació a poder gaudir d’activitats d’oci i temps lliure atractives a la seva edat, a més de 

llocs d’esbarjo on poder relacionar-se entre iguals d’una manera sana. Oferir aquest tipus d’esbarjo 

pot ajudar a garantir  el benestar dels i  les menors, protegint-los davant d’un oci il·legal al carrer,  

segons paraules dels i les adolescents al propi ple. Com a corporació municipal tenim l’obligació de 

protegir-los, garantint el compliment dels seus drets i liderant un procés continu en la implementació 

de polítiques que tinguin un impacte tangible en el seu benestar.

Destacar  que com a grup municipal  socialista,  el  mes d’agost  del  2023 varem portar  a  ple,  una 

proposta relacionada amb el segon eix del nostre Pla estratègic: Dreta tenir serveis de qualitat, oci i 

temps lliure i gaudir de la família. Trobam a l’Article 31: Infants i adolescents tenen dret al descans, a 

l’esbarjo, al joc i a activitats recreatives pròpies de l’edat i a participar lliurement en la vida cultural i en 

les arts. Vinculada a l’ODS 11: ciutats i comunitats sostenibles.

Recordar que aquesta moció va ser rebutjada amb els vots en contra dels grups PP i VOX.

Tal com varen manifestar els i les joves al Ple, els actuals Casals del nostre municipi no responen a 

les seves necessitats de socialització. S’han de crear espais d’esbarjo i aconseguir que siguin un punt 

de referència per a la nostra joventut.

El grup municipal PP, no va acceptar la nostra proposta ja que volien fer-ho a la seva manera, d’això 

fa ja deu mesos i encara no s’ha posat en marxa cap mesura per a millorar l’oci juvenil, quedant 

exposats a un oci que no és adient per a persones que encara són menors d’edat.

Per tot  això,  tenint  en compte el  I  Pla Local per a la infància i  l'adolescència,  el  Grup Municipal  

Socialista del municipi de Sant Josep de Sa Talaia, presenta la següent

PROPOSTA D’ACORD

1.- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es compromet a impulsar la creació d’un espai d’oci i  

temps lliure específic per a adolescents al municipi,  que compti  amb els recursos, equipaments i 

activitats necessàries per a la seva adequada funcionalitat.

2.-  L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es compromet a promoure la participació dels i  les 

adolescents en la presa de decisions sobre aquest espai d’oci i temps lliure, garantint que la seva veu 

sigui escoltada i tinguin un paper actiu en el desenvolupament de les activitats i en la gestió de l’espai.

3.- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es compromet a establir convenis de col·laboració amb 

entitats representatives del sector de l’oci juvenil i d’oci adult. Aquestes entitats poden aportar la seva  

experiència  i  coneixements  en  la  implementació  d’activitats  d’oci  i  temps  lliure  destinades  a 

adolescents. Promoguent la formació del personal encarregat d’aquests espais, adquirint les habilitats 

i coneixements necessaris per a proporcionar un servei de qualitat i adequat a les necessitat dels i les  

joves, sense caure en el tractament dels mateixos/es com a infants petits o com a adults.

Per tot l’anterior, el Grup Municipal PSOE de Sant Josep de Sa Talaia presenta i sol·licita al Ple del 28 

de juny de 2024, que es porti a terme part del segon eix estratègic del Pla Local de la Infància i 

l’Adolescència, en relació a l’oci i temps lliure dels i les nostres adolescents.”
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La proposta ha estat dictaminada per la Comissió Informativa d’Acció Social.

Sotmesa a votació la proposta, que diu:

1.- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es compromet a impulsar la creació d’un espai 

d’oci i temps lliure específic per a adolescents al municipi, que compti amb els recursos, 

equipaments i activitats necessàries per a la seva adequada funcionalitat.

2.- L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es compromet a promoure la participació dels i 

les adolescents en la presa de decisions sobre aquest espai d’oci i temps lliure, garantint 

que la  seva veu sigui  escoltada i  tinguin  un paper  actiu  en el  desenvolupament  de les 

activitats i en la gestió de l’espai.

3.-  L’Ajuntament  de  Sant  Josep  de  sa  Talaia  es  compromet  a  establir  convenis  de 

col·laboració amb entitats representatives del sector de l’oci juvenil i d’oci adult. Aquestes 

entitats poden aportar la seva experiència i coneixements en la implementació d’activitats 

d’oci  i  temps  lliure  destinades  a  adolescents.  Promoguent  la  formació  del  personal 

encarregat  d’aquests  espais,  adquirint  les  habilitats  i  coneixements  necessaris  per  a 

proporcionar un servei de qualitat i adequat a les necessitat dels i les joves, sense caure en 

el tractament dels mateixos/es com a infants petits o com a adults.

Per tot l’anterior, el Grup Municipal PSOE de Sant Josep de Sa Talaia presenta i sol·licita al  

Ple del 28 de juny de 2024, que es porti a terme part del segon eix estratègic del Pla Local 

de la Infància i l’Adolescència, en relació a l’oci i temps lliure dels i les nostres adolescents.”

Es rebutja per 12 vots en contra (10 del PP i 2 de VOX) i 9 vots a favor (7 del PSOE, 1 

d’ARA EIVISSA i 1 d’UNIDES PODEM)

En el  debat  hi  han  intervengut  la  Sra.  Ortíz,  del  PSOE;  la  Sra.  Serra,  del  PP;  la  Sra. 

Colomar, de VOX; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent:

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=6

A les 11.30 h. es fa un descans i es reprèn la sessió a les 12.05 h.

7. Moció presentada per escrit  pel  PSOE relativa a la senyalització de la zona del 

Mirador de Cala d’Hort,
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Tipus de votació: 

Votació 1r punt: Unanimitat/Assentiment

Votació 2n i 3r punt: ordinària

A favor: 9 (7 del PSOE, 1, d’ARA EIVISSA i 1 d’UNIDES PODEM). En 

contra: 12 (10 del PP i 2 de VOX). Abstencions: 0. Absents:0.  

El Grup Municipal PSOE presenta per escrit la Moció que a continuació es transcriu:

“EXPOSICIÓ DELS MOTIUS

En diverses ocasions anteriors ja s’ha parlat de la problemàtica que existeix des de fa anys durant  

tota  la  temporada turística  a  la  zona  del  Mirador  de cala  d’Hort.  S’ha  posat  de  manifest  també 

l’enorme molèstia que la massificació d’aquell espai a l’hora de la posta de sol suposa pels veïns des  

Cubells, i el perill que suposa tan pels mateixos veïns, els visitants del mirador, així com l’ecosistema. 

Tornarem a recordar que aquesta zona forma part de la Xarxa Natura 2000, té la consideració de 

Reserva Natural i compta amb diverses figures de protecció: Lloc d'Interès Comunitari (LIC); Zona  

d'Especial  Conservació  (ZEC);  Zona d'Especial  Protecció  per  les  Aus (ZEPA)  i  inclosa  en  l'Àrea 

Natural  d'Especial  Interès (ANEI).  La seva importància  mediambiental  radica tant  en la  flora  que 

l'habita com en la seva fauna.

Hem sabut que els darrers dies, arrel d’una visita que varen fer a la zona a finals del mes de març 

d’aquest present any, l’associació Amics de la Terra Eivissa va enviar una carta a l’Ajuntament de 

Sant Josep denunciant la inacció que segueix havent-hi al mirador per part del Consistori. Entre altres 

coses, denuncien que allí s’hi segueix fent venta il·legal de begudes alcohòliques, acumulant brutícia i  

posen especial èmfasi en la poca i deteriorada senyalització de la importància d’aquest espai a nivell  

mediambiental. Assenyalen tan a l’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia com al Govern de les Illes  

Balears.  Hem  pogut  comprovar  que  l’únic  panell  informatiu  es  troba,  com  aquesta  associació 

manifesta, “abandonat i completament desfigurat pel vandalisme”.

És per tot això, que des del Grup Municipal PSOE de Sant Josep de sa Talaia presentam la següent

PROPOSTA D’ACORD:

1.L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia insta al Govern de les Illes Balears a que substitueixi i 

reposi la senyalització de la zona del Mirador de cala d’Hort, la qual es troba actualment pintada, 

deteriorada i en estat d’abandonament.

2.L’Ajuntament  de  Sant  Josep  de  sa  Talaia,  junt  amb el  Govern  de  les  Illes  Balears,  ampliarà  i 

millorarà la senyalització posant èmfasi en la importància mediambiental de la zona del Mirador de  

cala  d’Hort,  per  tal  de  donar  més  informació  als  nostres  visitants  i  així  puguin  prendre  més  

consciència de la importància de conservar i respectar aquell entorn.”

La proposta ha estat dictaminada per la Comissió Informativa d’Ordenació i Planificació.

Es procedeix a votat els punts per separat.

Sotmès el primer punt de la proposta a votació, per 21 vots a favor (10 del PP, 7 del PSOE, 2 

de VOX, 1 d’ARA EIVISSA i 1 d’UNIDES PODEM), és a dir per unanimitat dels membres de C
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la corporació, s’ACORDA:

1.L’Ajuntament  de  Sant  Josep  de  sa  Talaia  insta  al  Govern  de  les  Illes  Balears  a  que 

substitueixi i reposi la senyalització de la zona del Mirador de cala d’Hort, la qual es troba 

actualment pintada, deteriorada i en estat d’abandonament.

Sotmès a votació el segon punt de la proposta, que diu:

2.L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia, junt amb el Govern de les Illes Balears, ampliarà 

i millorarà la senyalització posant èmfasi en la importància mediambiental de la zona del 

Mirador de cala d’Hort, per tal de donar més informació als nostres visitants i així puguin 

prendre més consciència de la importància de conservar i respectar aquell entorn.

Es rebutja per 12 vots en contra (10 del PP i 2 de VOX) i 9 vots a favor (7 del PSOE, 1 

d’ARA EIVISSA i 1 d’UNIDES PODEM)

En el debat hi han intervengut el Sr. Ribas Marí, del PSOE; el Sr. Torres, del PP; la Sra.  

Ripoll, de VOX; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent:

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=7

8.Moció presentada per escrit per VOX relativa a la recent Llei d'Amnistia

Favorable
Tipus de votació: Ordinària

A favor: 12, En contra: 9, Abstencions: 0, Absents: 0

El Grup Municipal VOX ha presentat per escrit la Moció que a continuació es transcriu:

“EXPOSICIÓN DE MOTIVOS:

El 11 de junio entró en vigor la mayor infamia en nuestra historia democrática al entrar en vigor la Ley 

de Amnistía a los delitos de los que violentamente intentaron secesionar una parte de España. Todos  

recordamos imágenes de  la  vida  social  catalana  donde por  llevar  una  camiseta  de  la  selección 

española de fútbol puedes llevarte una paliza delante de tus hijos o que directamente se te arrincone 

por pedir una enseñanza en español. Hoy, seguimos en esta misma situación, con un poder político 

que no se rinde e su empeño de arrodillar a este Gobierno de Pedro Sánchez. El PSOE y SUMAR,  

junto a Podemos, y toda la izquierda separatista, se ha encargado de romper el consenso y polarizar  

aún más a esta sociedad y, sin duda, la historia les juzgará por ello.

En primer lugar, debemos tener claro que dos conceptos principales pueden traerse a coalición ante  

la  enésima  hincada  de  rodilla  del  PSOE  por  los  7  votos  de  Puigdemont  para  gobernar.  Estos  

conceptos son el indulto y la amnistía. Uno, en del indulto, tiene cabida constitucional porque nuestra  

C
od

i V
al

id
ac

ió
: A

H
J5

W
Y2

KP
J5

W
2X

C
R

XK
R

R
5G

74
W

 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//s

an
tjo

se
p.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

1 
de

 1
4 

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=7


carta magna lo contiene, es el perdón a unos hechos delictivos pero que se reconocen como tal, en 

cambio, la amnistía, además de no recogerla nuestra constitución, es que no se hizo nada contra el  

ordenamiento jurídico español, en este caso.

Es decir,  no existiría delito alguno ante el ataque que se realizó el 1-O, y todos los movimientos  

políticos anteriores, para derrocar el orden constitucional y la integridad de la soberanía territorial en  

esa españolísima región de Cataluña.

Nosotros, estamos en contra de esta ley de amnistía, tanto en contra como otras amnistías que se  

han hecho en otrora para regularizar a los que han vulnerado la ley y la igualdad entre españoles, y  

me refiero a las amnistías económicas y fiscales promovidas en el pasado.

Las amnistías, como esta, declararan la igualdad entre españoles. Esta amnistía promulga que los 

españoles no son iguales ante la ley, como refleja el artículo 14 de nuestra constitución de 1978 en su  

principio de igualdad formal.

En esta amnistía,  quedan sin efectos delitos como la malversación de caudales públicos que en 

algunos casos han engrosado el patrimonio de estos delincuentes. Es decir, se ha empleado

dinero público,  el  de todos,  en delinquir,  porqué esto no va de votar,  esto va del  intento de una 

minoría, en algunos casos violenta, de decidir por encima de la soberanía nacional, la cual reside en 

el pueblo español en su conjunto. Si quieren votar, que consigan las mayorías necesarias para una 

reforma constitucional, el resto es tomar por la fuerza lo que el pueblo no desea.

¿Cómo le decimos a los ciudadanos que hay unos políticos que delinquen y se les amnistía? No solo 

por delitos violentos o delitos contra la integridad y soberanía, si no delitos contra el dinero de todos.

Como vemos, aunque el porcentaje de voto separatista en Cataluña ha caído en picado en estas 

últimas citas electorales, hay aún, en la asamblea regional catalana, partidos que no aceptan las  

reglas del juego democrático y desdicen las decisiones de nuestro Tribunal Constitucional al elegir la  

mesa del parlament, como hemos visto estos días. De nada sirve las concesiones porque ni respetan,  

ni lo van a hacer, a nuestro sistema jurídico.

Por  todo  ello,  el  Grupo  Municipal  de  VOX  Sant  Josep  de  Sa  Talaia,  presenta  la  siguiente 

PROPUESTA DE ACUERDO

1.- El Pleno del Ayuntamiento de Sant Josep De Sa Talaia insta al equipo de gobierno muestre su 

total rechazo a la publicación en el BOE el pasado 11 de junio de 2024 donde queda reflejada La Ley  

de Amnistía”

La  proposta  ha  estat  dictaminada  per  la  Comissió  Informativa  d’Economia,  Sectors 

Productius i Especial de Comptes.

Sotmesa la proposta a votació, per12 vots a favor (10 del PP i 2 de VOX) i 9 vots en contra 

(7 del PSOE, 1 d’ARA EIVISSA i 1 d’UNIDES PODEM), és a dir per majoria absoluta del  

nombre legal de membres de la corporació, s’ACORDA:

1.- El Ple de l'Ajuntament de Sant Josep De Sa Talaia insta a l'equip de govern mostri el seu 
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rebuig total a la publicació al BOE, el passat 11 de juny de 2024 on queda reflectida La Llei 

d'Amnistia

En el debat hi han intervengut la Sra. Colomar, de VOX; la Sra. Ríos, del PP; la Sra. Ribas 

Torres, del PSOE; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent:

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=8

9. Moció  que presenta el PSOE, amb caràcter d’urgència, per condemnar l’agressió 

duta a terme per Gabriel  Le Senne el  passat  18 de juny al  Parlament de les Illes 

Balears

Votació de la 

urgència: 

Desfavorable

Tipus de votació: Ordinària

A favor: 9, En contra: 12, Abstencions: 0, Absents: 0

Sotmesa a votació la urgència per tractar la Moció en aquest Ple, es rebutja per 12 vots en 

contra  (10 del  PP i  2  del  PSOE)  i  9  vots  a  favor  (7 del  PSOE,  1,  1’ARA EIVISSA i  1 

d’UNIDES PODEM)    

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent:

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=8

Després  de la  votació  d'aquest  punt,  amb la  vènia  prèvia  del  Sr.  Alcalde,  la  Sra.  Bocú 

s'absenta de la sessió. 

B) ACTIVITAT DE CONTROL

10.Coneixement al Ple dels Decrets d'Alcaldia

L’alcalde manifesta que han estat a disposició de tots els regidors els decrets i resolucions 

emesos per l’alcalde i regidors delegats. A més es dona compte dels següents Decrets:

Decret 2024-2330. Nomenar al Sr. Bartolomé José Fernández García, amb NIF 25130323-V, 

coma personal  eventual,  per  ocupar  el  lloc  de  treball  de  confiança  i/o  d'assessorament 

especial de Cap de gabinet d’Alcaldia, C
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Decret 2024-2422. Delegació d’atribucions i competències a la regidora Sra. Lourdes Marí 

Tur

Decret 2024-2423. Modificació integrant  Grup Municipal PP

Decret 2024-2431. Modificació d’un membre de la Comissió Informativa d’Economia, Sectors 

Productius i Especial de Comptes i de la Comissió Informativa d’Ordenació i Planificació.

Aquest punt es pot consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=9

C) PRECS I PREGUNTES

11.Precs i preguntes

Els següents regidors varen formular preguntes i precs de forma verbal:

La Sra. Ribas Torres, el Sr. Roselló, la Sra. Ortiz, la Sra. Ribas Ribas, el Sr. Guasch i la Sra. 

Marí, del PSOE; la Sra. Colomar i la Sra. Ripoll, de VOX; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la 

Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent:

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=10

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta, 

que, com a secretària, don fe i firm juntament amb l’alcalde.

Aquesta acta queda complementada amb la gravació efectuada en el mateix moment, que 

queda  incorporada  a  aquest  document,  en  el  qual  figuren  totes  les  deliberacions  i 

intervencions produïdes a la mateixa sessió.

El fitxer resultant de l’enregistrament de la sessió realitzada es conservarà de manera que 

garanteix la integritat i autenticitat del fitxer electrònic corresponent, firmat per la secretària 

general i l’alcalde de l’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT

C
od

i V
al

id
ac

ió
: A

H
J5

W
Y2

KP
J5

W
2X

C
R

XK
R

R
5G

74
W

 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//s

an
tjo

se
p.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

4 
de

 1
4 

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=10
http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240627&punto=9

	Document signat electrònicament

		esPublico Gestiona - Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia
	2024-08-09T13:42:39+0200
	Sant Josep de sa Talaia
	VICENTE ROIG TUR - 41455308Q (FIRMA)
	Ho accepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia
	2024-08-12T14:06:16+0200
	Sant Josep de sa Talaia
	MARIA DOMINGO GARCIA - 22695196S (FIRMA)
	Ho accepto




